
Årsmöte, Fryken-Ro nen ÄSO 2022 

Gyda, Ge järn 2023-06-22 
 
 
Närvarande: 
Mikael Löfvenholm (Gräsmark Östra) Lars Olsson (d.o.), Tommy Eriksson, Tosseberg, Henrik 
Bengtsson (d.o.), Lars Eriksson (Ro neros), Rolf i Gatback (Ge järn), Mats Gunnarsson (d.o.), Ingvar 
Jansson (d.o.), Olov Pe ersson (Stöpafors Södra), Henrik Jönsson (d.o.), Frida Jönsson (d.o.), Arne 
Jansson (Sunne Västra), Kjell Boström (d.o), David Kilhage (d.o.), Pe er Lindberg (d.o.). 
 
 
 

1. Kjell Boström hälsade välkommen och öppnade mötet. 
 

2. Kjell Boström valdes ll ordförande för mötet. Pe er Lindberg valdes som mötessekreterare 
och Mats Gunnarsson samt Lars Olsson valdes ll justeringsmän jämte mötesordföranden. 

 
3. Röstlängd fanns llgänglig vid behov. 

 
4. Kallelse ll årsmötet hade gjorts enligt bestämmelse, i Sunneny  och via mail. Mötet 

godkände de a. 
 

5. Upprä ad dagordning fanns llgänglig för samtliga och fastställdes. 
 

6. Styrelsens verksamhetsberä else föredrogs av Kjell Boström och lades ll handlingarna. 
 

7. Henrik Bengtsson föredrog revisionsberä elsen, undertecknad av revisorerna. Mötet 
godkände de a. 

 
8. Resultat- och balansräkning överförs i påföljande räkenskapsår. Tillgänglig kassa är 6100 kr. 

 
9. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

 
10. Kjell Boström föreslogs och omvaldes ll ordförande för verksamhetsåret 2023/2024. 

 
11. Till styrelseledamöter omvaldes; Henrik Bengtsson, Magnus Gustavsson (Tosseberg), Ingvar 

Jansson, Olov Pe ersson, Jan Larsson (Ro neros), Anders Emmesjö (Berga Backetorp) Jan 
Mangborg (Ås), Göte Nilsson (Hasselbol) och Björn Englund (Gräsmark Östra).  
Styrelsen genomför e  kons tuerande möte för uppdragsfördelning. 
 

12. Till styrelsesuppleanter omvaldes; Oliver Nilsson (Sunne Västra), Mats Gunnarsson, Tommy 
Eriksson, Henrik Jönsson, Lars Eriksson, Lars Olsson, Jesper Jansson (Berga Backetorp), Rolf 
Magnusson (Ås) och Tommy Berglund (Hasselbol). 

 
13. Till revisorer omvaldes Lars Andersson (Tosseberg) och Rolf i Gatback, med Leif Danielsson 

(Ge järn) och Roland Strömberg (Stöpafors Södra) som revisorssuppleanter. 
 
 
 
 
 



14. Redovisning av det gångna jaktårets lldelning och avskjutning. 

 

15. Följande lldelning föreslogs och fastslogs för kommande jaktår. 

 
 

16. Inga förändringar inom ÄSO’ts jaktområde fanns a  hantera. 
 

17. Inga anslutningar av nya jaktlag var aktuella. 
 

18. Ny älgskötselplan ska lämnas in i maj 2024. Spillningsinventering skall göras kommande vår 
men då resultatet av denna ej kommer vara klart innan älgskötselplanen skall skickas in, är 
det inte möjligt a  hi a stöd i inventeringen.  
Mötet var enigt om a  det åtminstone inte är rimligt a  höja avskjutningsnivåerna.              
En llkommande faktor kring de a är den, för viltet, utmanande torra och varma vår vi nu 
har ha . De a kommer ha en nega v påverkan avseende älgstammens kondi on. 
Beslutet togs a  följa samma plan som föregående period och revidera vid behov. Totalt se  
är uppfa ningen a  älgstammen är stabil inom ÄSO’t. 

19. Tilldelning av älg enligt pkt. 15.  
Kapital tjur innebär minst sex taggar mot sky . Samtliga tjurar med färre än sex taggar mot 
sky  är lovliga, såklart så länge tjurkvoten för laget ej är fullskjuten. 
Fyra st kapitala tjurar llåts inom hela ÄSO’t, tre tjur norr om Gräsmarksvägen och en tjur 
söder om den samma. Fördelningen mellan vuxna djur ska vara 50% tjur och 50% hondjur. 

 
20. Inga övriga regler än stadgarnas §7 fanns a  avhandla. 

 
21. Inget behov av intagande av avgi er för täckning av administra va kostnader. 

 
22. Inga mo oner fanns a  hantera. 

 



23. Beträffande kronskötselområde fanns inga kända förändringar a  diskutera, då årsmötet för 
kronskötselområdet sker e er ÄSO’ts årsmöte. 

 
24. Under punkten övriga frågor informerade Mikael Löfvenholm om verksamheten inom 

Vil örvaltningsdelega onen (VFD), där han är ordinarie ledamot. Uppdraget för VFD är a  på 
regional nivå llsammans med bl.a. Länsstyrelsen samverka i övergripande frågor som berör 
jakt, viltvård och rovdjur. 
Nyligen har VFD jobbat på temat skogsskador av klövvilt.  
Kort sammanfa ning är a  VFD har konstaterat a  betestryck och andra skador av klövvilt på 
olika områden i Värmland är för högt se  ll de nivåer som markägarsidan har sa  som mål. 
Som studiemarker har VFD ny jat bland annat referensområden i Gräsmark, med avseende 
på bete, respek ve Väse avseende bl.a. på fejning. 
Tydliga slutsatser är a  det måste arbetas för en bä re balans kring det totala betestrycket 
och alterna vt bete. A  det på typiska tallmarker ska finnas återväxt av tall är vik gt ur 
flertalet aspekter. 
Det finns en betydande mängd informa on och li eratur på temat och Mikael finns 

llgänglig för eventuella frågor. 
VFD har nästa planerade sammankomst i september och då är huvudtemat rovdjur. 

 
25. Ordförande avslutade mötet. 

 
 
Vid protokollet: 
 
Petter Lindberg  
Pe er Lindberg     Kjell Boström, ordförande  
 
 
Justeras: 
 
 
Mats Gunnarsson    Lars Olsson 
 
 
 
 
Protokollet har justerats elektroniskt. Mötessekreterare och ordförande har kvi on på de a. 
 
 
 
 


